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Yritykset eivät lämpene ruuhkamaksuille

Helsingin seudulle ei pidä suunnitella uusia alueellisia veroja, jotka lisäävät seudun jo
ennestään korkeaa kustannustasoa ja heikentävät sen kilpailukykyä. Ennen lopullisten
päätösten tekemistä on tarkoin selvitettävä ruuhkamaksun elinkeinopoliittiset vaikutukset,
sanoo Helsingin seudun kauppakamarin varatoimitusjohtaja Jorma Nyrhilä.

Liikenne− ja viestintäministeriön selvityksessä esiteltyjen ruuhkamaksumallien sijaan olisi tärkeää
selvittää liikenteen eri verotusten maksujärjestelmiä kokonaisuutena eikä kehittää monenlaisia
paikallisia järjestelmiä.

− Ruuhkavero pitää nähdä osana suurempaa kokonaisuutta, ei vain eri kulkumuotojen väliseen
työnjakoon vaikuttamisena, toteaa Nyrhilä.

On myös tärkeää selvittää vaihtoehtoisia keinoja Helsingin seudun liikennemäärien vähentämiseksi.
Kauppakamarin mukaan näitä ovat muun muassa liityntäpysäköinnin lisääminen,
yhdyskuntarakenteen tiivistäminen sekä joukkoliikenteen ja liikenneinfrastruktuurin kehittäminen.

− Ei ole mitään takeita siitä, että ruuhkaverolla kerättävät rahat kohdistettaisiin Helsingin seudun
joukkoliikenteen tai liikenneinfrastruktuurin kehittämiseen. Veronluonteisesta maksusta päätettäisiin
eduskunnassa, eivätkä muun Suomen kansanedustajat ole tunnettuja myötämielisyydestään
Helsingin seutua kohtaan, Nyrhilä huomauttaa.

Lisätietoja:

varatoimitusjohtaja Jorma Nyrhilä
Helsingin seudun kauppakamari
puh. 050 66 774

1


